

Title (en)

Device for supporting a pair of glasses on a garment

Title (de)

Vorrichtung zur Befestigung einer Brille an einem Kleidungsstück

Title (fr)

Dispositif de support d'une paire de lunettes sur un vêtement

Publication

**EP 2452587 A2 20120516 (FR)**

Application

**EP 11188190 A 20111108**

Priority

FR 1059309 A 20101110

Abstract (en)

The device (1) has an arch shaped support (3) whose ends (41, 42) are connected together by an elastically deformable central arm (47). The arm occupies a rest position in which the arm plates one of the ends of the support at an end of a base (2) when a fixing unit of the support is cooperated with a fixing unit (21) of the base. Another end of the support is chamfered to allow introduction of a branch of pair of spectacles between the ends of the support and the base, which guides leads to distance from each other at the ends of the support based on elastic deformation of the central arm. An independent claim is also included for a method for supporting a pair of spectacles on a cloth.

Abstract (fr)

Dispositif de support (1) d'une paire de lunettes sur un vêtement comprenant : - une embase (2) positionnée sur l'arrière du vêtement, comportant une première et une seconde extrémités (41, 42) et des premiers moyens de fixation (21) disposés sur la première extrémité ; et - un support (3) de la paire de lunettes (L) positionné sur l'avant du vêtement, en forme d'arche, comportant une première et une seconde extrémités (41, 42) reliées entre elles par un bras central (47) élastiquement déformable, et des premiers moyens complémentaires de fixation disposés sur la première extrémité et coopérant avec les premiers moyens de fixation de l'embase, où le bras central occupe naturellement une position de repos dans laquelle il plaque les deux secondes extrémités l'une contre l'autre, et où la seconde extrémité du support est biseautée pour permettre l'introduction des branches de lunettes entre les deux secondes extrémités qui conduit à l'éloignement de ces secondes extrémités l'une de l'autre suite à la déformation élastique du bras central.

IPC 8 full level

**A45F 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45F 5/02** (2013.01); **A45F 2200/0541** (2013.01)

Citation (applicant)

- WO 2010013007 A2 20100204 - PUGSLEY DAWN SHEILA [GB]
- FR 2913186 A1 20080905 - BELKHADIM MUSTAPHA [FR]
- US 6260749 B1 20010717 - HOROVITZ EITAN [CA]
- US 6269993 B1 20010807 - EBEJER DENNIS E [US], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2452587 A2 20120516; EP 2452587 A3 20120815; EP 2452587 B1 20130911; FR 2967027 A1 20120511; FR 2967027 B1 20121123**

DOCDB simple family (application)

**EP 11188190 A 20111108; FR 1059309 A 20101110**